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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie CDA betreffende de vermindering 
van busritten van en vanuit Julianadorp 

 

 
Aan de fractie CDA 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 23 april 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de vermindering van busritten van en 

vanuit Julianadorp, het antwoord vindt u onder de vraag: 

 
1. Deelt het college de mening van het CDA dat het te nemen provinciale besluit indruist 

tegen het belang van schoolgaande kinderen vanuit Den Helder? 

Tijdens de behandeling van het vervoerplan door Provinciale Staten op 23 april jl. is een extra 

pakket van maatregelen vastgesteld: daarmee komt het aantal ritten van lijn 652 tussen 

Julianadorp-Schagen op 8 en Schagen-Julianadorp op 6 (was resp. 6 en 4 ritten). De 

dienstregeling toont aan dat Connexxion voor deze lijn een frequentie hanteert van eens per uur. 

De meeste leerlingen die vanuit Julianadorp naar Schagen (vv.) met de bus willen, hebben profijt 

van de toevoeging van de extra ritten. Uiteraard zullen er altijd individuele scholieren zijn, die geen 

baat hebben bij deze aanpassingen; die leerlingen willen wij doorverwijzen naar de trein tussen 

Den Helder-Schagen. Hoewel die route langer is qua reistijd, is er via station Den Helder zuid 

altijd de mogelijkheid om de plaats van bestemming te komen. 
 

2. Is er contact geweest tussen wethouder en provincie gedurende de periode na de 

raadsinformatiebrief en de vergadering vandaag omtrent dit dossier? 

Ja, er is na het verzenden van de raadsinformatiebrief via het bestuurlijke provinciaal verkeer- en 

vervoer-beraad in gezamenlijkheid van de Kop-gemeentes tegen het concept-vervoerplan 

geageerd bij de provincie. 
 

3. Zo ja, welke acties hebben plaatsgevonden om in het belang van onze schoolgaande 

kinderen invloed uit te oefenen op dit besluit? 

Het college heeft eind november 2017 een brief met bezwaren naar de gedeputeerde gezonden 

met daaraan gekoppeld het verzoek om rekening te houden met deze bezwaren in de uitwerking 

van het programma van eisen. Ons inziens heeft dat effect gehad gezien de vaststelling van het 

extra pakket maatregelen dat door GS is vastgesteld voor onder andere lijn 652. 

 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 15 mei 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


